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1. Att kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att införa 
kamerabevakning i Bomhus centrum 

 
2. Att kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att utreda aktuellt behov 

av fler kamerabevakade platser runtom i stadsdelen Bomhus 
 

3. Att kommunfullmäktige uppdrar åt samhällsbyggnadsnämnden att se över 
möjliga behov av förbättrad belysning, rensning av buskage och andra 
trygghetsskapande åtgärder runtom i stadsdelen Bomhus 

 
 
Bomhus centrum är en samlingspunkt för både handel och sociala aktiviteter, det är 
således ett levande och viktigt område, både för stadsdelen Bomhus och för Gävle 
kommun i stort. På grund av områdets popularitet och dess centrala roll i det lokala 
samhället, har det även lockat till sig individer som hänger sig åt oönskade beteenden 
så som snatteri, vandalism och andra former av störningar. Dessa incidenter påverkar 
inte bara omkringliggande affärsverksamheter och besökare negativt, den allmänna 
trivseln och tryggheten i området påverkas också i allra högsta grad. 
 
Ett införande av kamerabevakning i Bomhus centrum skulle vara ett effektivt sätt att 
förbättra säkerheten och öka tryggheten för de boende, näringsidkare samt övriga 
besökare. Med en ökad kamerabevakning kan vi förebygga brott, agera snabbt vid 
pågående incidenter och i högre grad säkra bevis som senare kan användas i 
brottsutredningar. Detta skulle inte bara minska brottsligheten, framför allt kan detta 
bidra till en stärkt känsla av säkerhet och ökad trygghet för de kommuninvånare som 
vistas i området.  
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